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Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost 
Zastupitelstva Plzeňského kraje 

  

Zápis z 9. jednání VVVZ ZPK dne 28.4.2022  
  
  
 
 

 

 

 Prezence 
Přítomni Předseda: 

Ing. Vladimír Tichý 
 
Členové:  
Mgr. Martin Baxa 

Mgr. Roman Černík 

Mgr. Magdalena Daňková 

Mgr. et Mgr. Lucie Kantorová 

Ladislav Feierfeil 

Mgr. Jaroslav Šobr 

Mgr. Jana Tomšíková 

Mgr. Eliška Bartáková 

Mgr. Lukáš Rada 

Jiří Winkelhöfer 

Nepřítomni  

Omluveni  

Hosté 

 
 
 
 

JUDr. Jaroslava Havlíčková, MBA (vedoucí Odboru školství, mládeže 

a sportu) 

Ing. Vladimír Kroc (radní pro oblast školství a sportu) 

Ing. Alexandra Weberová (OŠMS – úsek školství) 

 

(dále bez titulů) 

 

Na vědomí Odbor kancelář ředitele KÚPK (prezenční listina – kopie) 

 

 

 

 

Číslo zasedání 9 

Datum konání  28.4. 2022 od 15 hodin 

Místo konání KÚPK, zasedací místnost č. 143 

Zapisovatel Pavla Bajerová 
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Program 
1. Zahájení 

2. Informace o výsledcích jednání Zastupitelstva Plzeňského kraje a návrhy na 

zajištění úkolů vyplývajících z jeho usnesení 

3. Kontrola plnění předchozích usnesení výboru 

4. Projednání návrhů na změny v rejstříku škol a školských zařízení 

5. Informace o přijímacím řízení na střední školy v Plzeňském kraji pro školní rok 

2022/2023 

6. Různé 

7. Diskuze 

8. Závěr 

 

 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

1 

 
Zahájení 

 
Předseda výboru Vladimír Tichý zahájil deváté jednání Výboru pro 
výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Plzeňského kraje.  

 
Přivítal všechny přítomné členy výboru a hosty a představil nové členy 
výboru. 

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a všichni členové výboru 
obdrželi pozvánku s návrhem programu zasedání rozeslanou e-mailem 
dne 20. dubna 2022.  

Počet přítomných členů: 9 

Předseda výboru konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné. 

Ověřovatelem zápisu a usnesení byla zvolena paní Jana Tomšíková. 

Předseda výboru představil návrh programu jednání dle pozvánky a 
členové výboru s ním souhlasili. 

V 15:08 přišli pan Martin Baxa a pan Roman Černík. 
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Informace o výsledcích jednání Zastupitelstva Plzeňského kraje a 

návrhy na zajištění úkolů vyplývajících z jeho usnesení 

 

Vladimír Tichý seznámil přítomné členy s výsledky jednání 
Zastupitelstva Plzeňské kraje ze dne 4. dubna 2022. Zmínil jednotlivé 
schválené body, zejména za oblast školství. 
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Kontrola plnění předchozích usnesení výboru 

 

Předseda výboru konstatoval, že výbor nemá žádné nesplněné úkoly. 
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Projednání návrhů na změny v rejstříku škol a školských zařízení 

 
Paní Jaroslava Havlíčková, vedoucí Odboru školství PK, seznámila 
členy výboru s doručenými žádostmi o změnu zápisu v rejstříku škol a 
školských zařízení: 
 

1. Gymnázium Fr. Křižíka a základní škola, s.r.o., Plzeň 

 navýšení kapacity oborů: 

 79-41-K/81 Gymnázium z 260 na 280 žáků 

 79-41-K/41 Gymnázium ze 130 na 170 žáků 

 navýšení kapacity Střední školy z 390 na 450 
 
Přijato Usnesení č. 31/22 
 
V 15:30 odešel pan Martin Baxa. 
 

2. Soukromá střední odborná škola a Gymnázium Bean, s.r.o., 
Staňkov 

 navýšení kapacity Střední školy z 350 na 700 žáků 

 

Přijato Usnesení č. 32/22 
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Informace o přijímacím řízení na střední školy v Plzeňském kraji 
pro školní rok 2022/2023 
 
Paní Jaroslava Havlíčková seznámila členy výboru s aktuálně 
probíhajícím přijímacím řízením. Uvedla, že nabídka středních škol 
v Plzeňském kraji byla 7078 míst na středních školách. Odevzdáno 
bylo 10458 přihlášek (každý uchazeč může podat dvě přihlášky). Na 
víceletá gymnázia byla nabídka 540 míst a odevzdáno bylo 1754 
přihlášek.  
Největší zájem byl o obory s maturitní zkouškou – Zdravotnické 
lyceum, Veterinářství, Informační technologie, Pedagogické lyceum, 
Ekonomika a podnikání. U oborů s výučním listem – Aranžér, Kadeřník, 
Mechanik opravář motorových vozidel, Autoelektrikář. Nejnižší zájem 
naopak o obory Kamnář, Lesní mechanizátor, Klempíř. V Plzeňském 
kraji máme dlouhodobě dobrý podíl odevzdaných přihlášek na obory 
s výučním listem, na tyto obory bylo odevzdáno 29 % přihlášek, na 
střední školy s maturitní zkouškou pak 55 % a na čtyřletá gymnázia 
9%. 
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V dalších letech se na základě zvyšujícího demografického vývoje 
očekává více žáků na středních školách. 
V souvislosti s krizí na Ukrajině bylo na střední školy v Plzeňském kraji 
odevzdáno 100 přihlášek k přijetí na střední školy. Nejvíce na 
zdravotnické obory. Přihlášky byly podány de facto jen na obory 
s maturitní zkouškou.  
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Různé 

Novým členům výboru byly předány informace ohledně odměňování 
členů výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva. 
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Diskuze 
Pan Vladimír Kroc, radní pro oblast školství a sportu, informoval o 
aktivitách, kterých se momentálně účastní a řeší spolu s Odborem 
školství, mládeže a sportu PK. Dále otevřel otázku ukrajinských 
utečenců, jejich začleňování do školství a zmínil problémy, se kterými 
se školství v této souvislosti potýká.  
Informoval také o odevzdání závazné přihlášky kraje k pořádání 
Olympijských her dětí a mládeže ve školním roce 2024/2025. 
Dále také pohovořil o zaměstnanosti v regionu. 
Paní Jaroslava Havlíčková informovala o právě probíhajících zápisech 
dětí do prvních tříd základních škol a také mateřských škol. Zmínila i 
nedostatečnou kapacitu škol pro ukrajinské děti v určitých oblastech 
kraje. Informovala také, že odbor má databázi uchazečů o učitelství ze 
strany ukrajinských učitelů. 
Paní Tomšíková se dotázala, zda je možné někde získat obsahy učiva 
pro ukrajinské žáky. Za Odbor školství byla přislíbena pomoc. 
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Závěr 

 

Předseda výboru poděkoval všem členům a hostům za účast na 
jednání výboru a jednání v 16:05  hodin ukončil.  

Další jednání by se dle Plánu činnosti mělo konat ve čtvrtek 9. června 
2022 od 15.00 hod. 

 

 
Zápis byl vyhotoven dne 10.4. 2022 – počet stran:4   počet příloh: 1 
 
 
 

 Pavla Bajerová Mgr. Jana Tomšíková Ing. Vladimír Tichý 
 
 
 
 ............................. ............................. ............................. 
 zapisovatel ověřovatel zápisu předseda výboru 



 5 

 


